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KOMISJA OŚWIATY, KULTURY,      

SPORTU I TURYSTYKI  
RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 

BRM.0012.27.2023.EZ 

EOD: 23769/2023/W 
 

 

 
 

Protokół z posiedzenia 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Elblągu, 
odbytego w dniu 18 maja 2023 r. 

w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 
 

(Nagranie – czas trwania nagrania 23 min 24 sek.) 
 
 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Informacja z przygotowań do Dni Elbląga. 
3. Informacja o realizacji projektów unijnych, edukacyjnych w elbląskich szkołach i placówkach 

edukacyjnych. 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 

5. Sprawy bieżące. 

 

 

 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
(czas trwania nagrania od 03 min 04 sek. do 03 min 14 sek.) 
  
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poinformowała, że uwag do protokołu nie wniesiono. 

 
 
 
Ad. 2. Informacja z przygotowań do Dni Elbląga. 

(czas trwania nagrania od 03 min 18 sek. do 15 min 34 sek.) 
 

Informację z przygotowań do Dni Elbląga przedstawił Dyrektor Departamentu Promocji i Turystyki Piotr 

Kowal. 
 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

 

 
 



2 
 

Głos w dyskusji zabrali:  

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Promocji i Turystyki Piotr Kowal 

 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat przygotowań do Dni 

Elbląga. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Ad. 3. Informacja o realizacji projektów unijnych, edukacyjnych w elbląskich szkołach i 
placówkach edukacyjnych. 

(czas trwania nagrania od 11 min 35 sek.  do 14 min 13 sek.) 
 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali:  

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację o realizacji projektów unijnych, 

edukacyjnych w elbląskich szkołach i placówkach edukacyjnych. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 

 
Ad. 4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 

Miejskiej. 
(czas trwania nagrania od 14 min 14 sek.  do 16 min 41 sek.) 

 
 

1) Projekt uchwały zmieniającej orzeczenie organizacyjne w sprawie powołania 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego nr 1 w Elblągu - DRUK NR 8/XXXI 

 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknęła dyskusję.  

 

Wyniki głosowania: 
Za- 9 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej orzeczenie organizacyjne 

w sprawie powołania Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego nr 1 w Elblągu - 
DRUK NR 8/XXXI. 
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2) Projekt uchwały zmieniającej orzeczenie organizacyjne w sprawie powołania 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego nr 2 im. Janusza Korczaka  
w Elblągu - DRUK NR 9/XXXI 

 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknęła dyskusję.  
 

Wyniki głosowania: 
Za- 9 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej orzeczenie organizacyjne 

w sprawie powołania Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego nr 2 im. Janusza 
Korczaka w Elblągu - DRUK NR 9/XXXI. 

 
 

Ad. 5. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania od 16 min 45 sek.  do 22 min 28 sek.) 
 

1) Radna Elżbieta Banasiewicz zapytała o udział rodziców w remoncie Przedszkola Nr 8.  
 

Głos w dyskusji zabrali:  

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

 
 

2) Radny Adam Matwiejczuk zapytał o przetarg dotyczący basenu.  
 

Głos zabrał: 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak  
 

3) Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poinformowała o terminie kolejnego posiedzenia 

Komisji.  
   

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zakończyła 
posiedzenie.  

 
 

Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki stanowi załącznik do 
protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu.  
 
 

 

                                        Przewodnicząca Komisji 
 

                                                  Irena Sokołowska  
 
Protokół sporządziła 
 
   Ewa Zielińska 


